
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 17.04.2018  
 
Emil Gadolin (A) sette på vegner av alle partia fram slikt forslag: 
 

«Tilleggspunkt: 
 
Ber om at fylkesrådmannen kjem tilbake med forslag til tiltak for å sikre at ein får kontakt med dei 
elevane ein idag tar med, men av ulike årsaker ikkje når fram til. Eventuelle konsekvensar for 
kapasiteten til Oppfølgingstenesta og meirbehov skal og sannsynleggjerast.» 
 

Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Gadolin sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet tek saka til orientering. 
 
Ber om at fylkesrådmannen kjem tilbake med forslag til tiltak for å sikre at ein får kontakt med dei elevane 
ein i dag tar med, men av ulike årsaker ikkje når fram til. Eventuelle konsekvensar for kapasiteten til 
Oppfølgingstenesta og meirbehov skal og sannsynleggjerast. 
 


